

January 15, 2023

COMPANY NEWS

Consolidated (Un-Audited) Results of National Gas Company (SAOG) for the Year Ended 31 December 2022

National Gas Company (SAOG) is pleased to disclose the summarized consolidated results for the year ended on 31 December 2022.

Values in RO Particulars	Dec 31, 2022		Dec 31, 2021	
	Group (Unaudited)	Parent (Unaudited)	Group (Audited)	Parent (Audited)
Total Income *	99,151,941	11,807,591	92,444,605	10,565,335
Total Expenses**	(98,602,003)	(12,209,033)	(93,833,060)	(10,690,957)
Profits Before Tax	549,938	(401,442)	(1,388,455)	(125,622)
Total Tax	(215,644)	-	(184,516)	320
Net Profit After Income Tax	334,294	(401,442)	(1,572,971)	(125,302)
Non-Controlling Interests ***	153,567	-	55,500	-
Attributable to Equity Holders of National Gas Co.:				
Net Profit after tax	180,727	(401,442)	(1,628,471)	(125,302)
Earnings Per Share EPS (Baizes)	0.002	(0.005)	(0.019)	(0.001)
Net Assets	18,651,818	16,462,805	18,845,940	16,661,267
Net Assets Value Per Share	0.219	0.194	0.222	0.196

* During the year under the strategic initiative to exit from the business and geographies not providing adequate returns, the company completed the divestment of its 51% shares in the Unigaz LLC Oman JV Company after recognizing a profit of RO 332,000 in Q1 2022. The company also divested its 60% stake in the Indian Subsidiary NGC Energy India Pvt. Ltd. and recognized profits of RO 1,077,375, on the sale in Q3, 2022.

** In Q4 2022, the company stopped operations of its UAE subsidiaries NGC Energy LLC (Umm-al-Quwain) and Arabian Oil LLC (Dubai) and initiated the Asset sale process through Open Tender. Considering the additional expense up to the completion of winding up proceedings, a net impairment of RO 1,380,000 has been recognized in the books of the Parent Company.

Total Expenses of the Parent include Finance cost of RO 383,479 CY (RO 398,888 PY), on account of the limit's utilization majorly for the furtherance of the group company activities.

*** Non-controlling Interests represent profit/loss not attributable to the equity holders of National Gas

Company. Previous year figures have been re-grouped as per the current groupings.

For National Gas Company SAOG

Nasser Salin Al Rahbi
IR Officer




15 يناير 2023

النتائج المجمعة لشركة الغاز الوطنية ش.م.ع.ع للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

يسر شركة الغاز الوطنية (ش.م.ع.ع) الإفصاح عن ملخص النتائج الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

31 ديسمبر 2021		31 ديسمبر 2022		التفاصيل
الام (غير مدققه)	المجموعة (غير مدققه)	الام (غير مدققه)	المجموعة (غير مدققه)	
10,565,335	92,444,605	11,807,591	99,151,941	مجمّل الدخل *
(10,690,957)	(93,833,060)	(12,209,033)	(98,602,003)	مجمّل المصاريف *
(125,622)	(1,388,455)	(401,442)	549,938	الربح قبل الضريبة
320	(184,516)	-	(215,644)	مجموع الضريبة
(125,302)	(1,572,971)	(401,442)	334,294	صافي الربح بعد ضريبة الدخل
-	55,500	-	153,567	حقوق الأقلية **

المنسوب إلى مساهمي شركة الغاز الوطنية ش م ع ع:

(125,302)	(1,628,471)	(401,442)	180,727	صافي الربح بعد الضريبة
(0.001)	(0.019)	(0.005)	0.002	العائد لكل سهم (بيسة) ***
16,661,267	18,845,940	16,462,805	18,651,818	صافي الأصول
0.196	0.222	0.194	0.219	صافي قيمة الأصول للسهم الواحد

* خلال العام في إطار المبادرة الإستراتيجية للخروج من الأعمال والمناطق الجغرافية التي لا تقدم عوائد كافية، أكملت الشركة تصفية 51% من أسهمها في شركة Unigaz LLC Oman JV بعد تحقيق ربح قدره 332,000 ريال عماني في الربع الأول من عام 2022. كما قامت الشركة بتصفية 60% من حصتها في الشركة الهندية NGC Energy India Pvt المحدودة وحققت أرباح بقيمة 1,077,375 ريال عماني عن البيع في الربع الثالث من عام 2022. ** في الربع الرابع من عام 2022، أوقفت الشركة عمليات شركتها التابعة للإمارات العربية المتحدة NGC Energy LLC (أم القيوين) و Arabian Oil LLC (دبي) وبدأت عملية بيع الأصول من خلال طرح مناقصة. بالنظر إلى المصروفات الإضافية حتى إتمام إجراءات التصفية، تم تسجيل صافي انخفاض في القيمة قدره 1,380,000 ريال عماني في دفاتر الشركة الأم. إجمالي مصروفات الشركة الأم تشمل تكلفة تمويل بمبلغ 383,479 ريال عماني (398,888 ريال عماني سنويًا)، على حساب حدود الاستخدام بشكل رئيسي لتعزيز أنشطة شركة المجموعة.

*** حقوق الأقلية تمثل ربح /خسارة ليست منسوبة إلى مساهمي شركة الغاز الوطنية. تم إعادة تجميع أرقام السنة السابقة حسب المجموعات الحالية.

ع/ شركة الغاز الوطنية ش م ع ع

ناصر بن سالم الرحبي
مسؤول علاقات المستثمرين

